

Referat	Bestyrelsesmøde
Dato: 12/12/2023 kl. 18.30	Afbud: Mette
Sted: HRK-kontor	

## Punkter:

### Nyt fra formanden

### Klubbens økonomi

- Saldobalance – ikke modtaget endnu
- Ledige bokse pr. 1. januar 2024: 14+1 (lige aflivet hest i blå stald)

### Beretning fra udvalg

- *Juniorudvalg/Victoria*
- Ikke nyt – der kom tre til pyntning & æbleskiver
- *Stævneudvalg/Ida*
- Kommentar fra dommer - Kan vi gøre noget med sollyset fra cafeen? Og de sædvanlige bemærkninger om tilstanden af springmateriel.
- Klubmesterskab lørdag – ikke mange starter men bliver afholdt. Sidste weekend i januar afholdes springstævne
- *Festudvalg/Ida*
- Julefrokost de 16.12
- *Cafeudvalg/Ulla*
- De kæmper stadig med at få flere hjælpere, men foreløbig går det.
- *Aktivitetsudvalg/Ida*  
9. januar bekræftet af DV. Nicole har sagt ok til at lave mad. Banen afrettes inden hvis muligt.
- *Sponsorudvalg/Dorte:*  
Præmier til springstævnet i januar
- *Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte*
- Nye ansøgninger sendes i nærmeste fremtid. Blandt andet til hjælp til indkøb af nye spring.

### Personale

- Fortsat drøftelse af profil/stillingsopslag dagligleder/"staldansvarlig"
- Information om samtale – 1. samtale afholdt og der fortsættes.

### Rideskolen

- Info fra rideskole rep. -Mia-Louise

- Forslag om at hvis man har nogen forslag m.m. til Maria/rideskolen så siger man det på bestyrelsesmødet og så formidler Mia-Louise, som rideskole repræsentant, det videre til Maria/Blev besluttet.
- Juleafslutning søndag den 17 med opvisning og æbleskiver.

## Drift

Information om kommunes miljøtilsyn den 28.11 kl.10.00/Ulla

- Mødding - her er de stadig ikke glade for den - de mener, at med den alder, den har, er der stor risiko for sprækker og mener, vi skal lave en plan for hvornår vi får den tætnet. Tænk om vi skal få Naja til at tage et billede ned i den næste gang den er tømt. Men lad os se hvad de ender med at skrive i notatet.
- Skraldesortering. Der er kommet nye regler, så fremover skal vi kildesortere. Vi må få et overblik over typer, mængde og placering af Skald. Vi også nogle ting vi kan printe og bruge, men der ligger et arbejde foran os.
- Banerne - vi skal søge tilladelse til at have den bund, som vi har i ridehusene, da de indeholder plast. I følge dem medfører plasten også, at de klatter, som vi fjerne ikke må komme i møddingen da Vindeløv ikke vil have det i møddingen (Naja siger dog, at de godt ved det). De var også ude og tjekke udendørsbanerne men her er ingen problemer pga træflisen.
- Forureningsundersøgelsen er afsluttet - der er ikke noget at komme efter. De vil dog gerne have at den sidste side også dækkes og det havde jeg faktisk talt med Klaus om i forvejen.
- Når vi får en ny staldmester eller daglig leder skal vedkommende kontakte dem, da de vil have rotation på foldene så græsset kan komme op. Det er vi jo bekendt med, men det ville de gerne have en snak om igen.

Dysserne skal ordnes og vi skal have et tilbud. Skal vi have ordnet dysserne i vandingsanlægget oftere end en gang årligt?/ja det kalker til og virker ikke ved kun et årligt tilsyn.

Bunden i det store ridehus afrettes i første uge af januar hvis muligt

- Billigere EL /Ulla afsluttende information.
- Skal vi have nye forsikringer – status/Charlotte. Det anbefales at skifte til TRYG

### Opfølgning på ATS besøg

- ATS har fået besked om at Klaus er medarbejderrep. Og at Ulla er ledelsesrep. I arbejdsmiljøudvalget.
- Ulla og Klaus er i gang med at lave en opdateret APV. Vi har frist til den 1. januar 2024

- Påbud om udbedring af huller i asfaltering/Arbejdet er udført i uge 41 – Rudersdal kommune har afholdt udgiften hertil. ATS er informeret om at påbuddet er løst.
- Aftale om minimering af støvgener i forbindelse med strøning er indgået. Personalet anvender masker, og Klaus er i gang med at indhente tilbud på udsugnings anlæg som han/vi selv kan sætte op. ATS har givet fristforlængelse til 1. marts 2024.

### **Opgaver til fordeling**

- miljøtilsynets punkt med affaldssortering - vi kan lige så godt begynde at tænke over det og lave en "task force"/Ulla
- ansøgning om miljøtilladelse til indendørsbanerne pga. flogger/Dorte søger kommunen om tilladelse.

### **Vedligehold**

- Vi hensætter nu et beløb hver måned til opsparing/afholdelse af vedligeholdsudgifter /Dorte
- Mia-Louise og Dorte rydder op i cafeen

### **Punkter til drøftelse**

- Mails fra personale om arbejdsmiljø – der afholdes fællesmøder for at forbedre arbejdsmiljøet og skabe en aktiv arbejdsmiljøorganisation.
- Forslag fra pensionær om fælles bomridning for voksne i weekenden i et bestemt tidsrum – vi undersøger om vi kan få det op og stå og ser om der er interesse.
- Anmodning fra pensionærer om udvidelse af Charlotte Brostrøms undervisningstider til en hverdagsaften eller weekenddag. Vi åbner for muligheden tirsdag og ser om det fungerer.
- Skal vi prøve at lave noget organiseret løsspringning? /Ida tager fat i relevant person til at undervise i det og se om der er interesse.
- Hårdhændet ridning (og undervisning) /Vi lægger os op af rideforbundets anbefalinger og undervisere har pligt til at sige fra.
- Fast procedure for hvordan og hvornår og hvem der tager "bekymringssamtaler" med HRK's medlemmer angående hestevevlfærd, hvis det er på vegne af hele bestyrelsen – dette tages op i bestyrelsen hver gang, hvis situationen opstår.
- Fremadrettet håndtering af diverse ønsker om "særordninger" f.eks. brug af trænere udefra. Vi vil gerne lave events men ikke særordninger og det skal køres over bestyrelsen.
- hvordan undgår vi, at pensionærer spærrer dørene ud til. Sker det igen må der sendes en advarsel.
- Mulighed for at personalet kan være behjælpelige med at tage springmateriel frem før springundervisning. Snak med Naja om det kan passe i planerne at bygge banen onsdag eftermiddag/ Ida

## Diverse

- leasing af maskiner -status/Ny driftsperson får til opgave at undersøge dette
- Nyt køkken cafe – Gjørup/Ida status de kommer og kigger den 26.12.2023
- Lys på udendørsbane – dialog med kommunen herom/Ida status – Ida og Dorte skal til møde med kommunen i februar om dette og andre emner.
- Samtaler med de sidste undervisere skal planlægges. Vi mangler stadig Nete og Sabrina
- Vi laver et tillæg til opstaldningskontrakten, at klubben i akut syge tilfælde kan ringe til dyrlæge på ejers regning i fald man ikke kan få fat på ejer. Der opfordres yderligere til at man har to telefonnumre på boksen/Dorte skriver dette.

Næste bestyrelsesmøde 11. januar. Generalforsamling 19. marts.

Bestyrelsesmødet den 5. marts 2024 blev rykket til den 4. marts 2024 i stedet.